
PROTOKOLL 

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2017-09-25 

 
 

Närvarande;  

A: Anneli Wikberg 

B: Annika Petersson 

C: Susanna Wikfeldt 

D: Magnus Delle 
E: Thorsten Thorstensson 

F: ej närvarande 

G: Mille Cavadrovski 

H: Ewon Wall 

 

 

 

 

Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll 

 

Ekonomi 

Ekonomin är stabil.  

 

Fibernät 

Varje längarepresentant har gjort en undersökning i sin länga, med ett utfall på 

54 för fiber, 6 emot. Utifrån det stora intresset kommer styrelsen att kalla till en 

extra stämma för att presentera det förslag vi utarbetat. Kallelse till denna extra 
stämma kommer separat. 

 

 

Miljöhuset 

Läckaget kvarstår och Bertil Stridh bevakar hur det ska åtgärdas via Byggherren. 

 
Avfuktare 

Samtliga krypgrunder besiktigade och protokollet från denna kommer att finnas 

tillgängligt på vår hemsida. Ett lager i avfuktaren i Länga D behövde bytas, 

annars inget, UA. Vid en del ventiler in i grunden (utsidan) finns inget nät som 

skyddar mot gnagare och Mille har för avsikt att ordna med det i sin länga. Om 
någon ser på de ventiler man har vid sin fastighet att det är undermåligt, kan 

Mille kontaktas för att visa hur man gör. 

 

 

 



 

Städdag 

Städdagen kommer att vara den 14 oktober kl. 9. Alla hälsas hjärtligt välkomna! 
Korvgrillning som vanligt, runt 11. En stor container kommer att beställas till 

hela området. Några garagetak behöver fortfarande tätas vilket är en av 

sysslorna för dagen. Ett annat behov är att städa och ta vara på de saker vi ställt i 

gemensamhetsgaraget, antingen slänga alternativ att någon vill ha det.  

 

Gräsmatta längs Kronogårdsgatan  
Det ligger fortfarande en stor jordhög kvar på gräsmattan precis på gränsen till 

att buskagen tar vid längs Kronogårdsgatan. De eller Den fastighetsägare som 

lagt det där ombedes ta bort det inför Städdagen. 

Vill bara påminna; Det åligger länga B, C och D att varje vecka oavsett vad, 

klippa gräset, enligt det rullande schema som finns tillgängligt på vår hemsida. 

Om man inte kan klippa ”sin gång” får man byta med någon annan granne.  
 

Garagetaken 

Garagetak kvar att täta. Var god se under rubrik Städdag. 

 

Garage 

Någon garageport i översta kvadranten gick inte att stänga riktig, varför 
reparatör tillkallades. Priset för det var 1500kr, vilket debiteras Samfälligheten. 

 

Utrustning gemensamhetsgaraget 

Ewon kommer att införskaffa en ny trimmer à 2000 kr. Två fällbara bord 

kommer också att köpas in, bord att för medlemmar låna vid kalas etc. Viktigt är 

då att skriva i pärmen var borden är och lämna tillbaka dem i samma skick man 
lånade. 

 

Vattenavstängningsventiler 

Diskussion pågår med entreprenör. 

 

Styrelsemöte 

Nästa ordinarie styrelsemöte är den 6 november kl.19, hus 118. 

 

 

Protokollförare;  Justeras av; 

 
 

 

Annika Petersson  Ewon Wall 
 


